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Toekomst lidmaatschap AVVN 
Vorige week hebben wij u geïnformeerd over de grote veranderingen bij de AVVN. Afgelopen zaterdag 23 

november 2024 hebben wij aanvullende informatie ontvangen vanuit de AVVN over de nieuw in te zetten 

koers. Deze informatie was verhelderend en heeft antwoord gegeven op een groot aantal vragen. De 

betreffende brief hebben we in het kader van de transparantie toegevoegd aan dit bericht.  

 

Gisteravond heeft de Algemene Ledenvergadering van de Haagse Bond plaatsgevonden. Op deze ALV is 

gestemd over de toekomst van de AVVN (lees: lidmaatschap van de AVVN). In tegenstelling tot de eerdere 

berichtgeving aan jullie – en met inachtneming van onderstaande brief van de AVVN – heeft De Uithof 

ingestemd met het voorstel van de Haagse Bond om tegen opzegging van het contract met de AVVN te 

stemmen. Het contract met de AVVN wordt dus niet opgezegd. We zijn van mening dat de AVVN de tijd 

moet krijgen om zichzelf opnieuw uit te vinden. Daarnaast zijn we van mening dat in deze tijd landelijke 

vertegenwoordiging noodzakelijk is. Ook de toezegging vanuit de AVVN dat men zich gaat inzetten om het 

Nationaal Keurmerk Natuurlijk Tuinieren verder te ontwikkelen, vinden wij erg positief.  

 

De Haagse Bond zal namens de verenigingen aanstaande zaterdag dan ook vóór wijziging van de AVVN 

organisatie stemmen. Wel gaan we de nieuwe situatie bij de AVVN nauwlettend in de gaten houden en 

volgt er een ledenraadpleging indien dit noodzakelijk is. Weet u niet wat de AVVN zoal doet? Bekijk deze 

link eens: https://www.avvn.nl/over-avvn Hieronder brief vanuit de AVVN: 

 

Utrecht, 23 november 2024 

 

1. Waarom moet AVVN veranderen? 

We konden niet meer voldoen aan de eisen van deze tijd. Volkstuinen hebben een andere positie 

gekregen, mede door maatschappelijke ontwikkelingen. Besturen van volkstuinparken zijn heel anders van 

samenstelling geworden. Het is zowel bij verenigingen als landelijk lastig vrijwilligers te vinden. Grotere 

bonden willen terecht veel meer landelijke en provinciale zichtbaarheid voor volkstuinparken en meer 

aandacht in de politiek. Het geweldige Nationaal Keurmerk Natuurlijk Tuinieren moet uitgebreid worden,  

 

wat onvoldoende lukt. Uitwisseling van kennis over het besturen van een volkstuinpark via een AVVN 

Academie komt onvoldoende van de grond. Het bureau met een kleine groep medewerkers is zeer 

betrokken en ervaren, maar kwetsbaar bij uitval, heeft moeite innovatieve ontwikkelingen op te pakken, 

daarbij zouden binnen afzienbare tijd mensen gaan afzwaaien. Er gaat met zo’n kleine organisatie en een 

eigen kantoorgebouw veel energie, tijd en geld naar interne organisatie en beheer. En al een aantal jaren 

lukt het niet om nieuwe bestuurders aan te trekken, blijkbaar ook omdat hetgeen wat we als AVVN laten 

zien, wat we doen, onvoldoende aanspreekt. Tenslotte, al een paar jaar zien we wel leden opzeggen, maar 

geen nieuwe erbij komen. Kortom, waren we zo doorgegaan, dan was het sowieso over een paar jaar 

afgelopen. Er moest echt iets gebeuren! 

https://www.avvn.nl/over-avvn


 

 

2. Blijft AVVN wel AVVN? 

Volmondig JA. AVVN blijft de vereniging die het nu is. Onze passie verandert niet. We blijven een 

vereniging. Met een bestuur dat stuurt. Met leden die het laatste woord hebben. Wij geloven in het grote 

belang van volkstuinparken. Dat was, is, en blijft zo. De organisatie Elba\Rec ziet dat niet anders. Ook zij 

zien de kracht van een vereniging. 

 

3. Waarom zijn we zo laat geïnformeerd over deze verandering? 

De aanzet tot deze verandering ontstond op de Algemene Leden Vergadering van april 2023, waar jullie, 

onze leden, ons, het bestuur, vroegen een commissie in te stellen om te onderzoeken wat anders moest, of 

we bijvoorbeeld niet naar een model konden gaan waarin minder solidariteit, en meer ‘betalen voor 

diensten’ uitgangspunt was. Zorg over prijs – kwaliteit lag ten grondslag aan dit verzoek. De leden van deze 

commissie werden geïnstalleerd, dachten tot vandaag mee over iedere stap van dit proces, en 

ondersteunen de voornemens volledig. Namens hen spreekt een van hen op 30 november. Tussentijds, in 

april 2024, betrokken we nog eens alle leden via de toen gehouden ledenraadpleging. Om nog eens heel 

duidelijk te krijgen of AVVN bestaansrecht had. En zo ja, waar dan de nadruk moest liggen qua activiteiten. 

Over de uitwerking van het plan konden we jullie echter niet eerder informeren, vanwege het volgende 

punt. 

 

4. Hoe zit dat met de huidige medewerkers, en hoeveel kennis valt niet weg? 

Het vormde een van de grote uitdagingen in dit proces. De personele consequenties. De partij die 

beleidsvoorbereiding en uitvoering overneemt, Elba\Rec, heeft een ingewerkt team van mensen met 

allerlei kennis en vaardigheden die nodig zijn voor het realiseren van de ambities die wij samen hebben. 

Gaandeweg het proces bleek dus dat er voor huidige 4 teamleden geen plek zou zijn. Het AVVN-bestuur 

wilde hier uitermate zorgvuldig in handelen. Het was simpelweg onmogelijk deze personele gevolgen 

vooraf te bespreken met jullie, onze leden. Zelfs de commissie is pas geïnformeerd na de medewerkers 

zelf. Maar zowel de commissieleden, als misschien nog belangrijker, die huidige medewerkers zelf, 

begrijpen dat dit gevolg van de transitie onvermijdelijk is. Ja, er valt veel kennis weg. Maar we mogen 

daarbij niet vergeten dat onze juriste ons al had verlaten, dat belangrijke andere mensen al toeliepen naar 

(pré)pensioen. Een aantal zaken is al uitbesteed bij externen, zoals juridische dienstverlening. Het zal vast 

zo nu en dan merkbaar zijn dat kennis is weggevallen. Het is dan ook nu onze uitdaging om al die kennis 

toegankelijk te krijgen op moderne manieren, via uitwisseling onderling, databanken, mogelijk toepassing 

van AI. Gelukkig zetten de huidige teamleden zich daarbij ten volle in om de nieuwe groep te voorzien van 

alle informatie die zij nodig hebben. Wij als AVVN bestuur hebben daar groot respect voor. 

 

5. Met de vragen die leven, kunnen we niet beter de beslissing uitstellen? 

Dit plan kon pas naar buiten worden gebracht nadat de medewerkers geïnformeerd waren. Alles is 

voorbereid om het vervolg in te zetten, hun belangen te dienen, hen te helpen naar ander werk, en op 

sociaal en juridisch verantwoorde wijze afscheid te nemen. Dit terugdraaien is vrijwel niet mogelijk. 

 

6. Waarom is een commerciële partij gekozen? 

Nadat de analyse was afgerond en de ledenraadpleging had plaatsgevonden, was ons duidelijk. AVVN heeft 

bestaansrecht maar het moet wel echt anders. Dat we moesten innoveren in een aantal zaken. En dat er 

haast was geboden. We zochten contact met diverse bevriende verenigingen en anders organisaties. 

Overal vonden we een luisterend oor, maar vaak ook reactie dat men dezelfde uitdagingen kende als wij. In 

de huidige tijd van vliegensnelle ontwikkelingen is het hebben van een daadkrachtige grotere organisatie 



 

van belang. Wij kenden zo’n organisatie in Elba\Rec, die onder andere de afgelopen jaren een succes 

hebben gemaakt van Steenbreek. 

 

7. Wat merken wij als volkstuinbestuurders en tuinders als gevolg van deze verandering? Wat levert 

het ons op? 

Voorlopig zal er weinig veranderen. De basis blijft gelijk. Natuurlijk, de nieuwe medewerkers moeten het 

werk, de wereld van de volkstuinparken, jullie dus, leren kennen en begrijpen. Maar dat zal snel gaan, en 

dan ontstaat direct al meerwaarde, daarvan zijn wij overtuigd. - Ledenadministratie, verzekeringen, 

juridisch advies, boekhoudprogramma’s, De Tuinliefhebber, die blijven voorlopig hetzelfde en worden -

daar waar nodig- verbeterd. De waardering voor De Tuinliefhebber zal worden onderzocht. Mogelijk 

verandert vorm. Of zal toezending een keuze worden, zodat o.a. leden van verenigingen en bonden met 

een eigen blad niet info ‘dubbel’ ontvangen. Als dit soort keuzes worden overigens gedaan door het nieuw 

te vormen AVVN Bestuur op basis van goed onderzoek door- en voorstellen van het bureau. 

Kortom, het belangrijkste dat voorlopig verandert, dat er nieuwe contactpersonen zijn. Inhoudelijke 

wijzigingen die dan later in overleg met jullie ontstaan, en nogmaals, eerst door het AVVN bestuur worden 

beoordeeld, sluiten aan op de doelen en missie van AVVN:  

- Kwalitatief betere dienstverlening voor volkstuinbesturen;  

- Meer zichtbaarheid en actievere belangenbehartiging;  

- Keurmerk toepassing intensiveren, meer pr geven en organisatie eronder uitbreiden;  

- Vrijwilligersleven in aantal en in kwaliteit (helpen) verbreden, binnen AVVN en bij de leden;  

- Met deze ontwikkeling zal ook groei van aantal aangesloten verenigingen worden gerealiseerd. 

 

Wat is de extra waarde van Elba\Rec als bureau voor de AVVN? - Allereerst, we praten nu nog over 

Elba\Rec, vanaf 1 januari aanstaande is dat wat ons betreft gewoon weer AVVN, alleen zit dan het 

medewerkerskantoor in Amersfoort. Waar zij gaan zorgen voor:  

a. Veel meer artikelen in vakbladen, kranten en websites.  

b. Dat alle gemeenten en ministeries en hun bestuurders het belang van volkstuinen gaan 

inzien door het hele jaar, door publicaties in tijdschriften, kranten, op websites en via de 

radio te krijgen. Elba\Rec heeft eigen media, eigen journalisten en specialisten in huis om dit 

te realiseren.  

c. Elba\Rec zorgt voor een gezonde financiële vereniging doordat zij minder uitgeven, scherp 

zijn qua inkoop en actief gaan inzetten op relatie, een medewerker gaat actief op pad om 

volkstuinparken en -besturen te leren kennen, leden en niet leden.  

d. Er is dus een herkenbaar AVVN Team. Dat onderdeel uitmaakt van een veel groter team, 

een professioneel bureau, dat al voor 4 andere stichtingen/verenigingen werkt.  

e. Vanaf komend jaar wordt gewerkt met een jaarplan zodat iedereen kan zien wat er gaat 

gebeuren. 

f. AVVN Academie gaat vanaf 2025 van start. Ook hiervoor wordt een jaarplan opgesteld. Met 

interessante leerzame bijeenkomsten. Met interessante sprekers. En er wordt voor gezorgd 

dat volkstuinparken van elkaar meer zullen leren.  

g. Samen met jullie streven wij als bestuur, met het nieuwe bureau, naar verbinding van de 

volkstuinparkbesturen onderling! Met inzet van innovatieve middelen als dat beter werkt 

vanwege tijd, afstand of een andere reden.  

h. Elba/Rec heeft ervaring met o.a. Podcasts, TV (eigen studio o.a. gebruikt door grote 

bevriende verenigingen) en webinars.  



 

i. Elba\Rec is al 20 jaar actief voor iedereen die bezig is met de realisatie en ontwikkeling van 

leefbare en groene steden, essentiële factor voor alle volkstuinparken in stedelijke 

omgeving.  

j. Ze hebben dus een heel groot landelijk netwerk van professionals die interessant zijn voor 

de volkstuinbesturen, waar we van kunnen leren en die ons kunnen inspireren.  

k. Jullie, volkstuinparkbesturen, kunnen daarom ook aangeven wat voor soort kennis jullie 

willen hebben. Elba\Rec heeft de wegen om die dan aan te boren en beschikbaar te maken.  

l. Wat betreft een onontbeerlijk onderdeel voor onze toekomst: vrijwilligers: een van de 

doelen is aandacht voor vrijwilligers. Elba\Rec neemt het bereiken, enthousiast maken en 

betrokken houden van huidige en nieuwe vrijwilligers op als belangrijk onderdeel van hun 

werk, inclusief het AVVN academie programma, zodat ook jullie daarin worden geholpen.  

m. ELBA heeft een eigen professioneel reclamebureau en heeft veel verstand van 

communicatie. Maar daar waar nodig worden communicatiekanalen aangepast dan wel 

worden extra gemaakt. 

 

8. Hoe zit financieel het plan in elkaar? Wat gebeurt met ons kantoor in Utrecht? Gaat onze 

contributie nu veranderen? 

AVVN zal in de toekomst, net als tot nu, inkomsten en uitgaven in balans moeten houden. Daar is ook 

Elba\Rec aan gehouden. Ze gaan dus van start met de begroting 2025 zoals die eerder in de ALV is 

voorgelegd en goedgekeurd. Ze kunnen daar meer voor doen dan tot nu, simpelweg omdat zowel kosten 

als investering van tijd in gebouwbeheer, ict, personele zaken etc. of wegvalt, of minimaal door veel meer 

organisaties wordt gedeeld. Daarbij krijgen we een breed scala aan kennis en kunde ter beschikking, op het 

moment dat die nodig is. 

 

Er zijn wel eenmalige kosten voor deze transitie. Voor voorbereiding, voor begeleiding van het proces en 

voor afvloeiing van huidige werknemers. Daarvan valt een deel in 2025, reden dat een aanpassing van de 

lopende begroting wordt voorgelegd op 30 november a.s. 

 

Als leden instemmen met de plannen, vervalt de noodzaak om een eigen gebouw in bezit te hebben en te 

beheren. Alle voorbereidingen tot verkoop zijn gedaan. Direct na goedkeuring tijdens de ALV van 30 

november a.s. gaat het gebouw in de verkoop. 

 

De opbrengsten worden voor een beperkt deel gebruikt om in 2025 de verdere eenmalige kosten voor 

transitie te financieren. Het leeuwendeel van de opbrengst van het gebouw wordt op verstandige wijze 

ondergebracht, is alleen toegankelijk voor het AVVN bestuur, dient als reserve voor onvoorziene  

 

gebeurtenissen in de toekomst. Wat betreft de contributie hoogte kunnen we het volgende zeggen: Lukt 

het Elba\Rec om kosten verder te drukken en/of: gaan prestaties verbeteren en worden daardoor nieuwe 

volkstuinverenigingen lid en/of: weet Elba\Rec nieuwe financiële bronnen aan te boren om activiteiten te 

financieren: dan kan de contributie worden verlaagd. Zoals bekend is in ieder geval voor 2025 de 

contributie al feitelijk verlaagd, door de index correctie niet toe te passen. 

 

 

 

 



 

9. Hoe gaat het verder met het bestuur van AVVN wanneer 3 van de 4 huidige bestuurders in april 

2025 terugtreden? 

Dit is een belangrijk item. Nu AVVN naar onze overtuiging een goede toekomst ingaat qua werkorganisatie, 

verdient het ook een sterk nieuw bestuur. Onze secretaris gaat gelukkig door en zorgt daarmee voor de 

continuïteit. Het is nu hoogste tijd dat er zich kandidaten aanbieden, zodat we het bestuur weer snel op de 

gewenste sterkte krijgen. Onder andere is van groot belang dat we eindelijk weer een deskundige 

Bestuurder-penningmeester krijgen om de genoemde reserves verantwoord onder te brengen en Elba\Rec 

scherp te houden bij hun werk. Dus ken je volkstuinders met een sterke bestuurs- en of financiële 

achtergrond? Wijs ze op onze website waar binnen kort deze vacatures extra aandacht krijgen. 

 

Tot zover deze vragen – antwoorden over de veranderingen die we willen inzetten als AVVN. 

Dank voor het lezen.  

 

 

Contractverlenging Haagse Bond – Gemeente Den Haag  

Prachtig nieuws! Tijdens de ledenvergadering van de Haagse Bond is ons medegedeeld dat de inhoudelijke 

contractbesprekingen tussen de Gemeente Den Haag en de Haagse Bond zijn beëindigd. Beide partijen zijn 

het eens geworden over de voorwaarden! Hierin zullen en kunnen ook geen wijzigingen meer worden 

aangebracht. Het bestuur heeft tijdens de ledenvergadering een conceptovereenkomst met betrekking tot 

de verlenging ontvangen. Door de Haagse Bond is gevraagd om deze conceptovereenkomst als 

vertrouwelijk te behandelen en voorlopig niet te delen met leden. Het bestuur gaat de overeenkomst 

bestuderen en zal u tijdens onze eigen Algemene Ledenvergadering bijpraten over alle details. Het is dus 

ook echt van cruciaal belang om aanwezig te zijn tijdens de Algemene Ledenvergadering op zaterdag 14 

december! 

 

Conform statuten van de Haagse Bond ligt de huidige huurovereenkomst tussen de Haagse Bond – 

Gemeente Den Haag en ATV De Uithof ter inzage in het verenigingsgebouw.  

 

 

Schuttingsdelen en Spoorbielzen 

In de nieuwsbrief van oktober stond de volgende tekst vermeldt: “Onderdeel van de contractverlening is 

het door de gemeente gratis laten afvoeren van spoorbielzen. Spoorbielzen vallen onder de categorie 

chemisch afval. De gemeente Den Haag heeft aangeboden op alle tuincomplexen de aanwezige 

spoorbielzen gratis af te voeren. Indien u spoorbielzen heeft, kunt u hierover alvast nadenken. Zodra wij 

meer informatie hebben, informeren wij u.” 

 

Deze genoemde extra informatie hebben wij inmiddels. Graag ontvangen wij een mail van u indien u 

gebruik wilt maken van de hierboven beschreven regeling. In de mail dient u de volgende gegevens te 

vermelden: 

- Uw naam; 

- Uw tuinnummer;  

- Het aantal af te voeren spoorbielzen; 

- Aangeven of het spoorbielzen of schuttingsdelen betreffen.  



 

 

We hebben bij de Haagse Bond de vraag uitgezet of dit ook voor schuttingsdelen geldt waarin bijvoorbeeld 

teer en arceen zitten. Hierop hebben we nog geen antwoord. Indien u voor schuttingsdelen eventueel ook 

gebruik wilt maken van de regeling, ontvangen wij graag dezelfde gegevens als bij de spoorbielzen. Wij 

verzoeken u om er duidelijk bij te vermelden dat het schuttingsdelen betreffen. De spoorbielzen en/of 

schuttingsdelen zullen te zijner tijd door uzelf op een centrale plek op de vereniging te moeten worden 

geplaatst. U ontvangt daarover meer informatie op een later tijdstip. U hoeft dus nog geen concrete acties 

te ondernemen om spoorbielzen en/of schuttingsdelen reeds te verwijderen.   

We willen u wel verzoeken om zo snel mogelijk te reageren indien u gebruik wenst te maken van deze 

regeling.  

 

Werkzaamheden Lozerlaan 
Onderstaande informatie hebben wij nogmaals ontvangen vanuit de Gemeente Den Haag: 

 

De Gemeente Den Haag werkt aan veilige en comfortabele fietspaden. Het fietspad langs de Lozerlaan, aan 

de kant van De Uithof is omgeven door groen. Door wortelopdruk van de bomen is het asfalt beschadigd 

en zijn er scheuren ontstaan. Dit kan zorgen voor onveilige situaties voor fietsers. Het werk gebeurt op het 

deel tussen de Nieuweweg en de Erasmusweg.  

 

Wat gaan de Gemeente Den Haag doen? 

Het bestaande asfalt van het fietspad wordt verwijderd. Er komt nieuw asfalt voor terug. De betonnen 

platen die nu op het fietspad liggen, worden vervangen door nieuwe platen. De betonplaten zijn vlak, 

veilig en comfortabel om te fietsen. Het voetpad naast het fietspad is ook niet meer vlak. We maken dit 

schoon en leggen een nieuwe deklaag asfalt. Dat doen we nadat de betonplaten zijn vervangen. Het kan 

zijn dat dit pas na 18 april is. Dat heeft te maken met de juiste buitentemperatuur die nodig is om te 

asfalteren. In het deel tussen de Nieuweweg en de Jaap Edenweg worden betontegels gelegd. Dit doen we 

ook ter hoogte van de Erasmusweg. Zo kunt u hier weer comfortabel wandelen.  

 

Planning  

De aannemer voert het werk in 4 fases uit. De werkzaamheden worden uitgevoerd op werkdagen vanaf 

7.00 uur tot 16.00 uur. 

 
In de periode tussen 23 december 2024 en 13 januari 2025 ligt het werk stil. Bij slechte 

weersomstandigheden zoals vorst en sneeuw wordt er niet gewerkt. Hierdoor kan er vertraging ontstaan.  

 

Bereikbaarheid  

Alle woningen, bedrijven en sportverenigingen blijven tijdens de werkzaamheden bereikbaar. Tijdens fase 

1, tussen 18 november en 20 december zijn alle bedrijven en sportverenigingen, onder andere de Uithof, 

Groenbedrijf en tuindersvereniging De Uithof bereikbaar via de Jaap Edenweg. 

 


